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دیـــدگاه

مجموعه ای مثل فدراسیون فوتبال که اولین مجری 
پرطرفدارترین ورزش جهان محسوب می شود با رعایت قانون 
باعث کمترشدن کاستی ها می شود و بی اخلاقی و قانون شکنی 
را محدود خواهد کرد. جدیت در اجرای قانون اثرات مطلوبی 
دارد. برخوردهای قانونی بدون مماشات که فاقد رفاقت و 
دوستی باشد فرد یا گروه مختلف را وادار به رعایت مواردی 
می کند که او را به سمت تخلف نبرد. موفقیت هر سازمانی 
بستگی به نوع برخورد با مجرمان دارد و در صورت برخورد 
قاطع و بدون اغماض این اطمینان را به همگان خواهد داد 
که امکان تخلف وجود ندارد چون با دقت رصد می شود. ضمن 
اینکه تفاوت بین »دوغ« و »دوشاب« عیان می شود و افرادی 
که به قانون احترام می گذارند دچار دلسردی نمی شوند و 
اتفاقا با دیدن برخورد محکم با متخلفان به فوتبال دلگرم 
می شوند. اعتماد عمومی باعث رونق هر سازمانی می شود و 
همواره شاهد بوده ایم قوانین برُنده و مجریان قاطع در اجرا 
که تحت تاثیر جوسازی قرار نمی گیرند به اعتبار فوتبال کمک 
شایانی می کنند و کمیته انضباطی در مسیر اعتمادسازی است. 
هرچه هزینه تخلف سنگین باشد قدرت بازدارندگی بیشتری 
به همراه خواهد داشت. وقتی هزینه جرمی ارزان باشد میزان 
ارتکاب در آن بیشتر می شود و عده زیادی احترام به قانون و 
مقررات را پشت گوش می اندازند. قوانین محکم به همراه هزینه 
جرم سنگین باعث می شود تا گرایش به سمت قانون شکنی 
و ارتکاب جرم کمتر شود چون مجرم ناچار می شود هزینه 
در برخی سازمان ها هزینه بالای جرم ممکن است نتیجه ای 
معکوس به دنبال داشته باشد اما در فوتبال باعث کاهش تخلف 
می شود. البته قوانین و مقررات در فوتبال همراه با انتقاداتی 
مواجه می شود که نباید به سادگی از کنار آنها گذاشت چون 
تمامی قوانین عاری از عیب و نقص نیستند. در میان انتقادات، 
موارد سازنده و تاثیرگذاری وجود دارد که موجب احصای 
ایرادها می شود. توجه به انتقادات درست باعث تکمیل قوانین 

می شود و کاملا به سود فوتبال خواهد بود.

رعایتقانونودلگرمیفوتبالیها

    تمرین 
پیروزی دو بر یک گل گهر در خانه نفت مسجدسلیمان 
که برای بقا در جدول بازی ها به دنبال کسب امتیاز بود 
سهم بسزایی در تثبیت این تیم جدول داشت. قلعه نویی 
هم شادی اش را با تراب پور مربی دروازه بان های تیم 

تقسیم کرد.

        ورزشگاه
17ژوئیه بود که مدیران  سن پترزبورگ اقدام به 
تعویض چمن ورزشگاه کردند تا برای فصل جدید میزبانی 
کنند. ساخت این ورزشگاه برای میزبانی از رقابت های 
جام جهانی 2018 آغاز شد و در سال 2017 این ورزشگاه 

آماده رقابت ها شد.

               عکس
پیکه که مدت ها با گذاشتن ریش،  استایل ثابتی را برای 
خودش درست کرده بود، ریش خود را تراشید و نوشت: 
»جوان تر«. پیکه هرروز در اینستاگرام خود، ازخودش 
سلفی می گیرد. کاری که باعث سوژه شدن این بازیکن 

در فضای مجازی شد. 
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تسنیم: یک رسانه ایتالیایی مدعی شد که مهاجم تیم ملی 
کشورمان به عقد قرارداد با تیم فوتبال بایرلورکوزن آلمان 
نزدیک شده است. سایت توتومرکاتوی ایتالیا در خبری 
اعلام کرد که انتظار می رود باشگاه رم در رقابت برای خرید 
سردارآزمون از تیم فوتبال زنیت سن پترزبورگ روسیه، ناکام 
بماند، چرا که تیم بایرلورکوزن آلمان به عقد قرارداد با مهاجم 
تیم ملی کشورمان نزدیک شده است. طبق اعلام این سایت، 
جالوروسی و ژرمن ها هر دو به خرید سردار 26ساله تمایل 
دارند، بازیکنی که قراردادش با زنیت ماه ژوئن سال 2022 به 
پایان می رسد و به نظر می رسد که آماده کسب تجربه ای جدید 
است. توتومرکاتو اما نوشته است که رم دیگر پیگیر جذب 
آزمون نخواهد بود، چرا که او به لورکوزنی ها چراغ سبز نشان 
داده است و حالا تیم آلمانی باید نظر زنیت را جلب کند. زنیت 
برای فروش آزمون رقمی نزدیک به 20 میلیون یورو می  خواهد. 
ظاهرا رقمی که لورکوزن برای خرید آزمون در نظر گرفته است، 
بیش از رقمی است که رمی ها می خواستند برای جذب او هزینه 
کنند. آزمون که در 52 بازی ملی اش 34 گل زده است، ماه 
فوریه سال 2019 از روبین کازان به زنیت پیوست و در 29بازی  
رسمی اش برای این تیم در فصل گذشته 19 گل زد و شش 
پاس گل هم داد و با این آمار توجه بسیاری از باشگاه  های مطرح 

اروپایی را جلب کرد.

 باشگاه بارسلونا به زودی از تمدید قراداد فوق ستاره 
آرژانتینی خود رونمایی خواهد کرد. بارسا سخت در تلاش 
است تا قرارداد لیونل مسی را تمدید کند، بازیکنی که در 
حدود یکماه پیش قراردادش با بارسلونا منقضی شد و پس 
از 21 سال حضور در این باشگاه، حالا بازیکن آزاد به شمار 
می آید. نشریه »اسپورت« خبر داد که مدیران باشگاه بارسلونا 
در تلاش هستند تا هفته آینده خبر تمدید قرارداد مسی 
34 ساله را به طوررسمی اعلام کنند. بر اساس این گزارش؛ 
سران این باشگاه امیدوارند تا در هفته اول ماه آینده میلادی 
)آگوست( این ماموریت دشوار را به سرانجام برسانند تا برنده 
6 توپ طلا بتواند در جام خوان گامپر و در تقابل با یوونتوس 
برای آبی واناری ها به میدان برود. باشگاه بارسلونا که هر سال 
پیش از آغاز فصل جدید در جام خوان گامپر که یک دیدار 
دوستانه به شمار می رود در نیوکمپ پذیرای تیم های مختلف 
است، امسال در تاریخ 8 آگوست )یکشنبه 17مرداد( پذیرای 
یوونتوس خواهد بود. این بدین معناست که لیونل مسی و 
کریستیانورونالدو که سال ها با یکدیگر در قالب پیراهن های دو 
تیم بارسلونا و رئال مادرید رقابت های تماشایی باهم داشتند، 
این بار می توانند در جام خوان گامپر باهم مصاف کنند. 
قرار است هواداران به اندازه 20 درصد گنجایش ورزشگاه 

نیوکمپ از نزدیک این بازی را تماشا کنند. مسی که 
تاکنون 34 جام مختلف را با آبی  واناری ها کسب 
کرده که از آن جمله می توان به 10 قهرمانی در 

لالیگا و چهار قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا 
اشاره کرد، پیش از این دستمزد هفتگی 
500 هزار پوندی از بارسلونا دریافت 
می کرد و حالا گفته می شود او برای 
تمدید پنج ساله قراردادش حاضرشده 
دستمزدش 50 درصد کاهش پیدا کند. 
»اسپورت« همچنین مدعی شده که 
طبق برنامه ریزی های صورت گرفته قرار 

است لیونل مسی در تاریخ دوم آگوست 
)11مرداد( به تمرینات پیش فصل بارسلونا 
ملحق شود که این بدین معناست که او تا این 
تاریخ قرارداد جدیدش را با کاتالان ها امضا 
خواهد کرد. این مهاجم آرژانتینی تاکنون 
در 778 بازی برای بارسلونا به میدان رفته 

و 672 گل به ثمر رسانده است.

فوتبالداخلی

بینالملل

مدرس بین المللی فوتبال ایران گفت: »مدیرفنی« آقا بالاسر 
نیست، بلکه فردی است که اطلاعات را طبقه بندی می کند و 

فشار را از روی سرمربی و کادرفنی تیم برمی دارد. 
 واکنش  به  مدیرفنی 

 مرتضی محصص، با اشاره به نبود »تکنیکال دایرکتور« 
 که در فوتبال ایران از آن به عنوان مدیرفنی یاد می شود، افزود:

تا وقتی تکنیکال دایرکتور نداشته باشیم فاصله بین ما و فوتبال 
دنیا جبران نمی شود. مدیرفنی آقابالاسر نیست، بلکه فردی 
است که اطلاعات را طبقه بندی می کند و فشار را از روی 
سرمربی و کادرفنی تیم برمی دارد. وی تصریح کرد: با این 
حال مدیرفنی در ایران بها و ارزشی ندارد و مورد تمسخر واقع 
می شود و اکثرا اعتقاد دارند که مدیرفنی وقت تلف می کند. 
چون تقسیم وظایف مشخص نیست، این اعتقادات در ایران 

به وجود آمده است.
 دانش  ایرانیان 

وی با بیان اینکه افراد بسیاری لایق و بادانشی در ایران وجود 
دارند که می توانند مسئولیت مدیرفنی را برعهده بگیرند، 
تصریح کرد: چون ما این افراد را نخواستیم، آنها خانه نشین 
شده اند. حتما نباید مدیرفنی کسی باشد که به جام جهانی رفته 
و شناخته شده است. ما افرادی را در ایران داریم که سلامت 
هستند ولی در خانه مانده اند و در نتیجه وضعیت فوتبال ما 

مشخص است. نگاهی به وضعیت پاری سن ژرمن، سیتی و 
چلسی نشان می دهد که تکنیکال دایرکتور چه تاثیری روی 
فوتبال این تیم ها گذاشته است. این مدرس بین المللی فوتبال 
تاکید کرد: تکنیکال دایرکتور اطلاعات جامع درباره رقبا، 
بازیکنان و استعدادهای موجود را طبقه بندی می کند و در 
فصل نقل وانتقالات هم براساس همین اطلاعات عمل می شود. 
در حال حاضر اطلاعات مهمترین اصل فوتبال است. سرمربی 

به علت تعدد مشغله های موجود، فرصتی برای جمع آوری 
اطلاعات ندارد. در نتیجه نقش مدیرفنی در فوتبال 

روز دنیا بسیار حیاتی است.
 اطلاعات  الهلال 

وی با اشاره به دیدار استقلال با الهلال عربستان 
گفت: من مطمئنم اطلاعاتی که الهلال از استقلال 

دارد، بیشتر از اطلاعاتی است که ما از این 
تیم داریم. این اطلاعات به خاطر 

وجود مدیرفنـی در الهلال است. 
اگـر پــول نداریم و نمـی توانیم 
تکنیـکال دایرکتـور خـــارجی 
بیاوریم، در ایران افراد بسیار با 
استعــدادی وجـــود دارند. 
تکنیکال دایرکتور در فوتبال 

دنیا بسیار مهم است. 
 وضعیت زبان انگلیسی 

محصص با بیان اینکه زبان انگلیسی یکی از ابزارهای مهم در 
توسعه و دانش افزایی است که برخی از مربیان ایرانی به این ابزار 
ارتباطی مسلط نیستند، افزود: از بین 16 مربی ایرانی کدامیک 
برای به روزکردن اطلاعات خود مقاله های فوتبالی و به روز دنیا 
را در رسانه ها می خوانند؟ شاید از این 16 نفر، یک نفر چنین 
کاری را انجام دهد. تا وقتی به انگلیسی مسلط نشویم، در همین 
وضع می مانیم. این مدرس کنفدراسیون فوتبال آسیا گفت: 
گواردیولا کسی را انتخاب کرده که از نظر فنی از خودش هم 
بهتر است. اگر ما کسی را بیاوریم که از ما ضعیف تر است، حتی 
اگر بازیکن ملی هم بوده باشد، چه کمکی به ما خواهد کرد؟ کار 
مدیرفنی سازماندهی است. کادرفنی همه تیم های ما فهیم و 
خوب هستند. ولی کسی باید روی نیمکت استقلال، 
پرسپولیس، سپاهان و تراکتور حضور داشته باشد که 

در لحظات بحرانی به مربی کمک کند. 
 اگر  مدیرفنی  نداشته باشیم؟

محصص تاکید کرد: سرمربی باید 
صحبـت یا مشاهـده کند. او نمی تواند 
هر دو کار را انــجام دهد. در نتیجه 
مدیرفنــی در لحظات اضطراری 
راهنمایی هـــای لازم را انـــجام 
می دهــد. ما باید تعادل را ایجاد 
کنیم. اگر به این سـمت نرویم، 
فوتبال مــا تــا ابد به همین 

شکل مـی ماند.

مرتضی  محصص:

درایران»مدیرفنی«رامسخرهمیکنند!

آرمان ملی:  تقابل تیم های صنعت نفت  و 
فولاد  اگرچه با برتری شاگردان نکونام به پایان 
رسید، اما حاشیه های پس از آن دیدار بعداز 
صحبت های سیروس پورموسوی؛ سرمربی 

صنعت نفت  هنوز ادامه دارد. 
 اتهامات  پورموسوی

از  پس  آبادان  صنعـــت نفت   سرمربی 
شکســـت 2 بر صفر تیمـــش مقابل تیم 
فوتبال فولادخوزستان گفت: به هوادران 
فولادخوزستان تبریک می گویم و در عین 
حال برای فولادخوزستان افسوس می خورم. 
فوتبالی که دو سال است هویت خود را از دست 
داده است و صرفا به جاروجنجال، توهین، 
افترا، دعوا و یقه گیری و یقه کشی تبدیل شده 
است و ندیده ایم تیمی به این زمین بیاید و به 
آن توهین نشود. سیروس پورموسی افزود: 
به من که فرزند خوزستان هستم بی احترامی 
شد و از آن نمی گذرم، به من تهمت جادوگری 
زدند! امیدوارم در کمیته اخلاق حرفشان را 
ثابت کنند. من  ثابت می کنم که چه کسی 
جادوگر است. سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت  
آبادان بیان کرد: 2 سال گذشته روی خط 
دروازه به چه کسی آب ریختند و دوربین 
صحنه را ضبط کرد؟ بازی با استقلال به چه 
کسی گفتند اجی مجی که صداها ضبط شد؟ 
روباه در کدام بازی به ورزشگاه رفت؟ فلانی 
چکاره است در باشگاه که هر هفته و هر بازی 
با بلیت از بندرعباس به اهواز می آید؟ نامه 
مکتوب آن را داریم که بازی با نفت درخواست 
کردند که به زمین بیاید و آن فرد فوتبالی 
نیست! دو سال است که پشت پنجره پنهان 
شده اند، چه کسی پنجره فولادخوزستان را 
بست؟ قرار داد محمدبلبلی کجا دستکاری 
شده است؟ در کانتینری در تهران. چه کسانی 
دست داشته اند؟ با محمد بلبلی صحبت کنید. 
چه کسی به او گفته نترس من از تو حمایت 
می کنم؟ پورموسوی با اشاره به اینکه در ابتدای 
فصل تمامی بازیکنانشان را گرفتند، عنوان 
کرد: صورت جلسه 300 میلیون تومانی در 
باشگاهشان موجود است، امضا شد و به آن 
عمل نکردند تا پنجره شان بسته شد تا بتوانند 

فرار کنند. وی با اشاره به اینکه  با تمام وجود 
جلوی جواد نکونام خواهد ایستاد، گفت: اجازه 
نمی دهم نکونام دیگر در خوزستان مربیگری 
کند چرا که به من که فرزند خوزستان هستم 
در حضور همه توهین کرد. تکرار می کنم به من 
بی احترامی کردند و من نیز بی احترامی کردم 
و از مردم عذرخواهی می کنم چون در ذات من 

این مسائل نیست.
 واکنش  نکونام 

جواد نکونام سرمربی تیم فولادخوزستان در 
مورد علت تنش بین وی و پورموسوی سرمربی 
تیم صنعت نفت  آبادان، عنوان کرد: متــوجه 
نشدم چه اتفاقی رخ داد در یک صحنه و در یک 
اعتراضی وارد شدم و بعد هم کارت زرد گرفتم و 
به کمک داور گفتم که اشتباه متوجه شده اید و 
شنیده اید و من نیز اشتباهی کارت زرد گرفتم. 
نکونام در پاسخ به اینکه آیا از واژه جادوگر در 
کنار زمین استفاده کرده؟ تصریح کرد: تاکنون 

از این کارها نکرده ام.
 شکایت؟!

مدیر حقوقی باشگاه فولادخوزستان گفت: 
اتهام و افترای آقای پورموسوی سرمربی 
تیم نفت آبادان را از طــریق کمیته اخلاق و 
دادگاه کیفری پیگیری می کنیم. به گزارش 
باشگاه فولادخوزستان، عارف عارف نیا در این 
خصوص اظهارداشت: پس از بازی شاهد بیان 

ادعاهایی کذب از سوی آقای پورموسوی در 
کنفرانس مطبوعاتی بودیم. متاسفانه وی که 
سابقه همکاری با باشگاه فولادخوزستان را در 
چند مقطع داشته و از مربیان موفق خوزستان 
است، علاوه بر توهین به سرمربی ما، اتهامات 
گسترده تری نیز به باشگاه فولادخوزستان در 
خصوص مسائل حقوقی و داخلی مطرح نمود 
که موجب تشویش اذهان عمومی شد. مدیر 
حقوقی باشگاه فولادخوزستان ادامه داد: به هیچ 
عنوان انتظار عنوان کردن این موارد خلاف واقع 
را از سوی آقای پورموسوی نداشتم. عارف نیا 
در خاتمه با بیان اینکه »کارنامه آقای نکونام 
در کسوت بازیکن و مربی پربار است«، گفت: 
در حمایت از ایشان طبق ماده 71 آیین نامه 
انضباطی فدراسیون فوتبال مبنی بر توهین، 
افترا و نشر اکاذیب و مواد 608، 697  و 698  
قانون مجازات اسلامی مبنی بر نشر اکاذیب و 
تشویش اذهان عمومی این حق را برای باشگاه 
فولاد و سرمربی تیم محفوظ می دانیم که در 
کمیته اخلاق و دادگاه کیفری اعلام اعاده 
حیثیت کرده و خواستار خسارت معنوی ناشی 

از این افترا باشیم.
 صحبت  آذری 

سعیــد آذری، مـــدیرعامــل بــاشــگاه 
فــولادخوزستــان کــه بــا برنامه رادیویی 
»تهران ورزشی« گفت وگو می کــرد، راجع به 

صحبت های تنــد پـــورموسوی )سـرمربی 
صنعت نفت ( در نشست خبری و اینکه گفته 
بود: »نمی گذارد نکونام در خوزستان مربیگری 
کنـــد«، خاطرنشان کــرد: درباره اظـهارنظر 
سرمربیان سایر باشگاه ها، به ویژه سرپرستان و 
بازیکنان سعی می کنم حتی الامکان اظهارنظر 
نکنم. باید شأن مدیر باشگاه در چنین مسائلی 
حفظ شود. در کنفرانس ها همیشه سازوکار 
اداره جلسه مشخص است و همه باید درباره 
مسائل فنــی صحبت کنــند. در هر باشگاهی 
تصمیم گیرندگان مشــخص هستند و شــرح 
وظایف افراد هم مشخص است. اینکه چه کسی 
در یک باشگاه کار کند در اختیار هیات مدیره و 
مدیریت آن باشگاه است و فکر می کنم دوستان 
تمرکزشان را روی فعالیت خودشان بگذارند، 
بهتر است. البته من واکنشی نشان نمی دهم 
و اعتقاد دارم شأن مدیریت باشگاه باید حفظ 

شود.
 حمایت  صنعت نفت 

علی عیسی زاده، مدیرعامل این باشگاه 
درباره حاشیه های پیش آمده در دیدار با 
فولادخوزستان بیانیه ای صادر کرد که بخشی 
از  متن آن به شرح زیر است:  باشگاه صنعت نفت  
آبادان همچنان اصرار دارد تا اینگونه مشکلات 
ابتدا در نشست های دوستانه بین کادر فنی 
و مدیریتی هر دو باشگاه حل و فصل شود اما 
در غیر این صورت، تمام قد پشت سرمربی 
زحمتکش و خوزستانی خود خواهد ایستاد 
و اجازه تضییع حقوق شهروندی ایشان را به 

کسی نخواهد داد.
 احضار به کمیته 

سرمربیان تراکتور و صنعت نفت  به کمیته 
اخــلاق دعــوت شــدند. به گزارش ســایت 
فدراسیون فوتبال، طی نامه  های جداگانه از 
سوی کمیته اخلاق فیروز کریمی، سرمربی تیم 
تراکتور روزیکشنبه دهم مردادماه در ساعت 16و 
سیروس پورموسوی، سرمربی تیم صنعت نفت  
روز دوشنبه یازدهم مرداد در ساعت 16 جهت 
ادای پاره ای از توضیحات به این کمیته دعوت 
شدند. عدم حضور نامبردگان مانع از برگزاری 

جلسه رسیدگی و اتخاذ تصمیم نخواهد بود.

تداوم حاشیه های تقابل »صنعت نفت« و  »فولاد«
امیررضاواعظآشتیانی

 مدیرعامل سابق  استقلال  

یک پیشکسوت داوری معتقد است: دبیرکل جدید 
فدراسیون سبب اتفاقات خوب داوری در این هفته های اخیر 
شده است. هفته های پایانی لیگ برتر با حساسیت بیشتری 
پیگیری می شود و رقابت بر سر قهرمانی و همچنین بقا در این 
لیگ داغ تر از گذشته شده است. حساسیتی که گاهی اوقات 
سبب می شود مربیان و بازیکنان مختلف نتیجه نگرفتن تیم 
خود را گردن عوامل دیگر از جمله داوری بیندازند. نوید 
مظفری، گفت: خداراشکر شاهد قضاوت های بهتری در دو 
هفته گذشته بودیم و امیدوارم هفته پایانی لیگ بیستم هم با 

همین روال سپری شود. البته دلیل اصلی این اتفاق، استفاده 
بیشتر از داوران باتجربه بود و همین سبب شد تا داوری ها 
بهتری را نسبت به بقیه فصل و همچنین هفته های پایانی 
لیگ قبلی ببینیم. البته اینها تصمیمات لحظه ای است و 
برای اثبات آن، باید ببینیم این اتفاقات در لیگ بعدی هم 
ادامه دار خواهد بود یا خیر. وی ادامه داد: اشتباه زمانی بود 
که به خاطر انتخابات، پای 150 داور را به لیگ برتر باز کردند 
و حالا نمی دانند با آنها چکار کنند. اگر خیلی به فکر آموزش 
آنها هستید، لیگ یک و لیگ دو می تواند زمین امتحانی 

خوبی برای داورانی باشد که می خواهند تجربه کسب کنند 
و در لیگ برتر سوت بزنند. این اتفاقات نباید به صورت جرقه 
باشد و باید تداوم داشته باشد. این حجم از اعتراض ها به 
داوری نتیجه همان تصمیم های منفعت طلبانه دوستان 
است و حالا باید جلوی این اتفاق گرفته شود. این کارشناس 
داوری در خصوص اضافه شدن فغانی به لیگ برتر تصریح کرد: 
به هرحال تصمیم درستی بود که گرفته شد و اتفاق عجیبی 
نیست. به هر حال او یک داور ایرانی است و بهترین جا برای 
قضاوت کردن، در لیگ ایران است زیرا هم الگویی برای داوران 
دیگر می شود و هم می تواند تجربه هایش را به سایرین انتقال 
دهد. اینها ثمره حضور حسن کامرانی فر به عنوان دبیرکل 
فدراسیون فوتبال است و می توانیم دلخوش به اتفاقات 

بهتری در داوری باشیم.

نوید  مظفری: 

»کامرانی فر« زمینه ساز  بازگشت »فغانی«  شد

از واکنش اهوازی ها تا حمایت آبادانی ها 

آخریناخبارازتوکیو

 یـونس بـالا در دیــدار بـرابر حــریف 
نیوزیلندی خود اقدام به گازگرفتن گوش 
حریف خود کرد تا حرکت غیرورزشی تایسون 
در رقابت با هالیفیلد تکرار کند. به گــزارش 
گاردین، دیوید نیایکا بوکسور نیوزلندی در 
اولین بــازی خود در سنگین وزن بوکس 
در المپیک در روز سه شنبه با نتیجه  5بر صفر 
مقابل یونس بالا به برتری رسید. در این 
رقابت بوکسور مراکشی با حرکت غیرورزشی 
در تلاش برای گازگرفتن گوش ورزشکار 
نیوزیلندی بود.  »بــالا« 22 ساله خونسردی 
خود را از دست داد و سعی کرد گوش حریف 
خود را در راند سوم گاز بگیرد؛ اما حریف 
نیوزیلندی موفق شد به موقع بیرون بیاید. این 
مبارزه ادامه یافت و نیایکا بوکسور نیوزیلندی 
که یکی از پرچمداران نیوزیلند در مراسم 
افتتاحیه بازی ها بود، 5 بر صفر پیروزی را 
ثبت کرد تا به یک چهارم نهایی راه یابد و 
در این مرحله مقابل حریفی از بلاروس قرار 

خواهد گرفت.
 در پنجمین روز از بازی های المپیک 
2020 تـوکیو، فقط ملی پوشان تیراندازی 
در دو بخش میکس تپانچه بادی 10متر و 
میکس تفنگ بادی 10متر به نمایندگی از 
کاروان ایران با حریفان رقابت کردند که هر 
دو تیم ناکام ماندند و موفق به کسب مدال 

نشدند.
   مهدی پیرجهان دونـده 400 متر مانع 
ایران که از طریق رنکینگ جهانی سهمیه 
المپیک گرفته بود، به دلیل مثبت شدن تست 
کرونایش از اعزام به توکیو بازماند. نکته جالب 
توجه اینکه ایوب دادروان مربی این دونده 
با وجود نرفتن شاگردش، خودش به همراه 
سایر نفرات راهی توکیو شده است. مشخص 
نیست وقتی شاگرد اعزام نشده، مربی برای 
چکاری به توکیو رفته است. برخی عنوان 
می کنند وی می تواند به فصیحی و تفتیان 
در این رقابت ها کمک کند، اما این مربی 
چه شناختی از این دونده ها دارد که بتواند 
آنها را کمک کند؟ احسان حدادی در پرتاب 
دیسک و حسن تفتیان و فرزانه فصیحی در 
100 نمایندگان دوومیدانی کشورمان در 

توکیو هستند.
 ملی پوش سابـق جودوی ایران به 
مدال نقره المپیــک 2020 توکیو دست 
 یافت. در جریان رقابت های جودوی وزن

-81 کیلوگرم المپیک 2020 توکیو، سعید 
ملایی ملی پوش سابق جودوی ایران و دارنده 
مدال طلای جهان موفق به کسب مدال نقره 
برای کشور مغولستان شد. ملایی در این 
رقابت ها به ترتیب حریفانی از کشورهای 
قزاقستان، آذربایجان، گرجستان و اتریش 
را از پیش رو برداشت و به فینال رسید اما در 
فینال مغلوب تاکانوری ناگاسه از کشور ژاپن 

شد و به مدال نقره رسید.
 فلورادافی، » برمودا« را صاحب مدال 
طلای المپیک توکیو کرد تا این کشور 
شود.  المپیک  طلای  صاحب  کوچک، 
فلورادافی، ورزشکار رشته سه گانه اهل برمودا، 
کشورش را صاحب مدال طلای المپیک 
توکیو کرد تا برمودا کوچکترین کشور صاحب 
طلای المپیک شود. بریتانیا بارها برای جذب 
این ورزشکار تلاش کرد ولی دافی عنوان کرد 
چون در برمودا متولد شده است نمی تواند 
در کشوری غیراز برمودا باشد و به همین 
خاطر تنها برمودا را در رقابت های ورزشی 
همراهی می کند. این در حالی است که مادر 
او در برنلی بزرگ شده ولی دافی همچنان 
می خواهد برای برمودا افتخارآفرینی کند. در 
این بخش تیلور براون بریتانیایی به مدال نقره 
رسید و روی سکوی دوم رقابت ها قرار گرفت.

 ایتالیوفریرای برزیلی اولین قهرمان 
موج سواری المپیک شد. موج سواری یکی 
از رشته های ورزشی بود که برای اولین بار در 
المپیک 2020 به بازی های المپیک اضافه 
شد و به این ترتیب فریرا موفق شد ضمن 
قهرمانی و کسب مدال طلا برای برزیل در 
المپیک، اولین طلای تاریخ این رشته ورزشی 
در المپیک را نیز به نام خود و کشورش ثبت 
کند.  در فینال این موج سوار برزیلی کانوا 
ایگاراشی ژاپنی را شکست داد. مدال برنز نیز 

به اوون رایت استرالیایی رسید.
 نائومی اوساکا در دور سوم رقابت های 
تنیس المپیک با شکست برابر حریف 
خود حذف شد تا یک شگفتی بزرگ رخ 
دهد. نائومی اوساکا در دور سوم رقابت های 
تنیس المپیک با شکست برابر حریف خود 
حذف شد تا یک شگفتی بزرگ رخ دهد. 
بزرگترین نام تنیس بانوان از مسابقات 
المپیک حذف شد و در مسابقه سوم خود 
با نتیجه 6 بر یک و 6 بر 4 مغلوب مارکتا 
ووندروسووا از جمهوری چک شد. اوساکا 
مسابقه را با 18 اشتباه غیرمنتظره در 
مقابل 6 خطای ووندروسوا به پایان رساند. 
وندروسووا با رده 42 در رده بندی انفرادی 
زنان وارد مسابقات شد. ستاره ژاپنی در 
حال حاضر بهترین بازیکن تنیس زنان در 

جهان است.

همراهباالمپیک2020


